



PROTOKOLL

Datum  
2023-03-28

Diarienummer  
M-2023-0072 ks. 1.4

## Ledningsgruppsmöte Industriell teknik och management

### Protokoll nummer:

3.85 2023

### Datum för mötet:

2023-03-28 kl. 13:00-15:00

### Plats för mötet:

Sing-sing, Lindstedtsvägen 30 plan 6, rum 613 Green room

### Närvarande (beslutande):

Pär Jönsson, skolchef

### Frånvarande ledamöter:

Annika Lilja, Serviceansvarig

Andrew Martin, Professor, FFA

Mohammad Abuasbeh, doktorandrepresentant

Albin Westlin, studentrepresentant

### Närvarande med yttranderätt:

Anna Jerbrant, Universitetslektor, vice skolchef/GA

Arnold Pears, Professor, prefekt Lärande

Björn Laumert, Professor, prefekt EGI (zoom)

Christina Carlsson, Administrativ chef

Cali Nur, Professor, prefekt INDEK

Joakim Odqvist, prefekt MSE (zoom)

Magnus Wiktorsson, Professor, prefekt IPU

Martin Grimheden, Universitetslektor, prefekt MMK

Mats Magnusson, Professor, FA (zoom)

**Övrig närvarande:**

Jenni Hollbrink, vice administrativ chef

---

**§ 1 Mötet öppnas**

- a) Val av justeringsperson

Jenni Hollbrink utsågs till protokollförare samt ordförande tillika justeringsperson Anna Jerbrant/Pär Jönsson.

- b) Fastställande av föredragningslista

Agendan fastställdes

- c) Fråga om jäv

Inget jäv noterades.

- d) Föregående möte

Föregående protokoll lades till handlingarna.

- e) Meddelanden

**§ 2 Skolledningen**

Ledningens genomgång miljö

**§ 3 Grundutbildning (GA)**

Anna går igenom förslag på pilotprojekt för framtidens utbildning och säkerställer att alla är eniga om vilka projekt som kommer läggas fram.

**§ 4 Fakultetsutveckling FFA**

.

**§ 5 Administration**

Principdiskussion gällande täckningsbidrag under ledning av Christina Carlsson. Diskussioner kring exempelvis vilka uppgifter som ligger på PA, hur få vi mer jämn fördelning (idag är det mellan 10%-50%) och om det är mer rimlig att ha färre PA arbetsbeskrivning för PA, finns det andra modeller inom KTH etc.

Obegränsat förordnande finns för en av PA. GA vill att vi skriver om detta. GA och UA gör ett gemensamt arbete för att få fram en processmodell.

Q gruppen behöver ses över. Definiera uppdraget och leverans. En prefekt behöver vara med i det arbetet.

Diskussionen fortsätter vid nästa ledningsråd då tiden inte räckte till.

**§ 6 JMLA**

.

**§ 7 Forskarutbildning (FA)**

.

**§ 8 Linjen**

.

**§ 9 Övriga frågor**

.

**§ 10 Nästa möte**

Nästa ledningsgruppsmöte 25 april kl. 13:00-16:00 (förlängt). Mötet 11 april ställs in pga påsklov. Fokus: fortsatt diskussion gällande tackningsbidrag är huvudpunkt.

Temat under våren:

- Söktryck
- Lokaler
- Status VP arbetet
- Maxgräns för olika uppdrag på institution, skola.

**Vid protokollet**

Jenni Hollbrink, kommunikationsansvarig & vice administrativ chef

Protokollförare



Pär Jönsson, Skolchef